
 1

CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 28 mai 2015, 
în sedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş  

 
 

      La orele 17,00 domnul Grigore Florin Tecău, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că sunt prezenţi toţi  cei 34 de 
consilieri judeţeni, deci şedinţa este statutară. 
     La şedinţă au participat de drept din partea aparatului de specialitate al 
consiliului judetean şi al unităţilor subordonate: dl Voica Ionel, Secretarul 
Judeţului Argeş, dna Alisa Ciobanu, director executiv Direcţia Administraţie 
Publică Comunităţi Locale, dl Voicu Constantin, director executiv Direcţia 
Economică, dl Stoicea Alin, director  executiv  Direcţia Tehnică, dl Ivaşcu Sorin 
director executiv Direcţia de Investiţii, dna Roxana Stoenescu, şef Serviciul Relaţii 
Internaţionale Tineret, Cultură, d.na Rădulescu Eliza, şef Serviciul Resurse 
Umane,  dna Mincă Ana, din partea Biroului Strategii Sinteze Socio Economice 
Sănătate, dl Dumitru Nicuşor, şeful Biroului Informatic, dna Alina Nicolau director 
producţie  Regiea Autonomă Judeţeană de Drumuri Argeş R.A.,dl.Ciocnitu 
Eduard, directorul Regiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat al 
Judeţului Argeş, dl. Sanduloiu Ion directorul Serviciului Public Judeţean 
Salvamont Arges, dl. Mazilescu Sorin, directorul Centrului de Conservare şi 
Promovare a Culturii Tradiţionale Argeş, dl. Badea Marian, directorul Direcţiei 
Generale de Evidenţă a Persoanelor Argeş, dl Dejanu Iustin, director al Muzeului 
Viticulturii şi Pomiculturii Goleşti,  dl. Popescu Cornel directorul Muzeului 
Judeţean Argeş, dl. Sachelarie Octavian, directorul Bibliotecii Judeţene Argeş, 
Simona Şerban, directorul Centrului de Cultura Brătianu, dl. Tudor Sevastian, 
directorul Teatrului ,,Al. Davila” Piteşti, dl. Macovei Adrian, directorul 
D.G.A.S.P.C. Argeş, dl. Roman Vasile, directorul Camerei Agricole Argeş,  dna 
Radu Claudia, consilier Preşedinte. 
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Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Ordinea de zi cuprinde 28 de puncte iar punctul 29 are 3 subpuncte. Înainte de a 
aproba ordinea de zi, propun ca punctul 27 să-l amânăm pentru că există semne de 
întrebare la finanţarea acestui proiect şi modul cum se derulează. Am să-i rog pe 
reprezentanţii institutului de la Mărăcineni să stea de vorba cu direcţia economică , 
juridică şi să clarifice problemele şi va intra pe ordinea de zi dacă îndeplineşte 
toate condiţiile în şedinţa viitoare. A doua problemă, este vorba de punctul 20 , 
înţeleg de la comisia de buget că au fost verificate documente care nu corespund 
din punct de vedere legal şi nu există un punct de vedere al direcţiei economice cu 
privire la depunerea acestor documente. Vă rog să le verificaţi şi dacă este nevoie 
facem o şedintă extraordinară. 

Dl consilier Postelnicescu Marius – Domnule Preşedinte la acest punct nu este 
vorba numai de partea financiară ci de scopul şi de obiectivul acestui proiect pentru 
că noi acolo nu dăm burse sau distincţii sau premii pentru cei care au evoluat 
personal, este vorba să aibă aplicabilitate pentru o anumita zonă, pentru beneficiar. 

Dl Preşedinte  Grigore Florin Tecău – Discutaţi din nou în comisii fiecare proiect. 

Dl consilier Sofianu Narcis - Domnule Preşedinte şi în comisia juridică, teoretic 
noi am dat aviz negativ însă cu rugămintea prealabilă de a lăsa pentru şedinţa 
următoare, şi noi avem de făcut discuţii ample pe proiect. 

Dl consilier Diaconescu Nicuşor  – Domnule Preşedinte ar trebui să le rediscutam, 
cât mai repede. Se aşteaptă de la noi aceşti bani care sunt  necesari. 

Dl consilier Manu Dan – Domnule Preşedinte, aveţi totală dreptate, nu trebuie să 
judecăm la pachet anumite aspecte care nu sunt conforme cu legea, cu cât mai 
repede şefii de direcţii refac, verifică şi vin cu un punct de vedere corect, legal, cu 
atât mai bine şi pentru noi şi facem şedinţa extraordinară şi le dăm drumul celor 
care merită şi care indeplinesc condiţiile. 

Dl Preşedinte  Grigore Florin Tecău – Eu vă propun ca până vinerea viitoare să 
aibă loc aceste dezbateri. Sunteţi de acord ? 

Supun la vot această propunere - cine este pentru? Dacă este cineva împotrivă? 
Dacă se abţine cineva?  

    Propunerea  a fost aprobată în unanimitate 
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Supun la vot ordinea de zi cu cele 2 amendamente  - cine este pentru? Dacă 
este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Ordinea de zi a fost aprobată în unanimitate. 
 
 
 
 
 

- I   - 
 

Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei ordinare 
a Consiliului Judeţean Argeş din data de 29 aprilie 2015. -Dl  Preşedinte Grigore 
Florin Tecău a spus: 
Dacă sunt neclarităţi? Vă rog. 
Dl consilier Prunaru Iulian – Domnule Preşedinte, sunt 16 persoane care au votat 
pentru, nu 17. 
Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Supun la vot procesul - verbal – cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  
Procesul - verbal sus menţionat a fost aprobat cu 3 abţineri ( Prunaru Iulian, 
Sofianu Narcis, Jinga Valerian ) . 
 
 

- II   - 
 
 
 
Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 

modificarea si completarea Hotărârii consiliului judetean nr.78/07.04.2015 privind 
desemnarea Camerei Agricole a Județului Argeș ca entitate care să acorde avizul 
consultativ potrivit Legii nr. 145/2014 - Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău a 
spus: 

Comisiile  K5, K6  şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre 

Consult dacă aveţi întrebări?Nu sunt? 
 

    Supun la vot proiectul de hotărâre – cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  
Proiectul de hotărâre sus menţionat a fost aprobat unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 94. 
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                                                                       -   III – 
 

 
Trecându-se la punctul III al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 

modificarea si completarea Anexei 3 la Hotararea consiliului judetean nr. 
42/24.03.2010.   - Dl Preşedinte  Grigore Florin Tecău a spus:     

Comisiile K1, K5, K6  şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
    Se citeşte proiectul de hotărâre. 

    Consult dacă aveţi întrebări? Vă rog. 
 
Dl consilier Sofianu Narcis – Domnule Presedinte, în primul rând vă felicit că aţi 
redactat proiectul de hotărâre, mare rugăminte la punctul 2 referitor la elaborare 
proiecte pentru accesare fonduri comunitare sau finanţare publică, rugăminte mare 
pentru cei de la camera agricolă să-si facă  mai multă publicitate pentru serviciile 
de consultantă pe care le acordă. 

Dl consilier Diaconescu Nicuşor – Referitor la anexa la punctul 1 avem servicii, 
mă gândeam să avem nişte sume minime şi maxime, la punctul 2- 2% din valoare, 
la punctul 5 – se cere 1 leu pentru multiplicare pe foaie A4, peste tot costă 0 si 
ceva, îndosariere 10 lei, este mult , la punctul 6 – să trecem gratuit pentru cei care 
nu au nici un venit. 

Dl director Roman Vasile – Aş vrea să fac cateva precizări în ceea ce priveşte acel 
tarif de 1leu/ pagină, este vorba inclusiv partea de editare, nu este vorba de o 
simplă printare, tarifele la acel 2% la instalarea tinerilor fermieri, nu este un tarif 
exagerat, este un tarif prin care se dovedeşte că suntem una dintre cele mai ieftine 
variante din piaţă. La îndosariere nu este vorba de 3 hârtii, este vorba de 
îndosariere cu o anumită complexitate care implica o anumită ordonare a 
documentelor. 

Dl Preşedinte  Grigore Florin Tecău  
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobata cu 1 abţinere ( Dobrea Maria ). S-a adoptat 
Hotărârea nr. 95. 
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                                                              -  IV - 
 

Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
actualizarea organigramei și a statului de funcţii ale Spitalului de 
Pneumoftiziologie Leordeni. - dl Preşedinte Tecău Grigore Florin a spus: 

Comisiile K1, K3, K5  şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
    Se citeşte proiectul de hotărâre. 

    Consult dacă aveţi întrebări? Vă rog. 
 
Dl consilier Diaconescu Nicuşor -  Domnule Preşedinte, observ că au apărut 
amendamentele în proiect. 
Dl Preşedinte  Grigore Florin Tecău  
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre cu amendamentele respective – cine este 
pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate. 
S-a adoptat hotărârea nr. 96. 

 
 
 
- V -    
 

   Trecându-se la punctul  V  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea Regulamentului de organizare si functionare al Spitalului de 
Pneumoftiziologie Leordeni.- dl Preşedinte Tecău Grigore Florin a spus: 
   Comisiile K1, K3, K5  şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
   Se citeşte proiectul de hotărâre. 

    

    Consult dacă aveti întrebări? Nu sunt. 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr.97. 
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-VI- 
 

Trecându-se la punctul  VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind actualizarea 
Statului de funcţii al Spitalului de Recuperare Brădet - dl Preşedinte Tecău Grigore 
Florin a spus: 
  Comisiile   K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

 

    Consult dacă sunt  întrebări? Nu sunt? 
    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre  cu amendamentul facut de domnul  
consilier Diaconescu Nicusor– cine este pentru? 

Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 98. 
 

 

                                                       -VII- 
 

Trecându-se la punctul  VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea Statului de funcții al Căminului de Persoane Vârstnice Mozăceni. - Dl. 
Preşedinte Tecau Florin Grigore a spus:  
Comisiile   K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

 
   Consult dacă mai sunt întrebări? Nu sunt? 
    Supun spre aprobare proiectul de  hotărâre – cine este pentru? Dacă este cineva 

împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 99. 
 
 

                                                             -VIII- 

 

 Trecându-se la punctul  VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea nivelului alocatiei zilnice de hrana pentru beneficiarii Căminului de 
Persoane Vârstnice Mozăceni. - dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisiile  K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 
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Consult daca sunt întrebări? Nu sunt? 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? Dacă este cineva 
împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 100. 
 
 

-IX- 
 
 Trecându-se la punctul  IX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea și derularea Programului PRO Social. - Dl. Preşedinte Grigore Florin 
Tecău a spus: 
Comisia  K1, K3, K5 şi secretarul judeţului si-au dat avizul. 
 Se citeşte proiectul de hotărâre. 

 Consult dacă sunt întrebări? Vă rog. 
 

Dl consilier Sofianu Narcis  – Domnule Preşedinte vin cu rugămintea de a retrage 
acest poiect de pe ordinea de zi şi de a-l aduce într-o următoare şedintă, eventuală 
extraordinară pentru a avea posibilitatea să discutăm şi să explic de ce vin cu 
aceste solicitări, aţi rezolvat problema limita bugetului disponibil, spuneţi că nu 
sunt fonduri. La formulări, persoanele care beneficiază, la litera C scrie aşa: 
pensionari singuri sau familie fără susţinători pot fi pensionari care au venituri 
deosebite, ar trebui reformulat, litera D – copiii orfani de ambii părinţi cu vârsta  
sub 26 de ani , sub 26 de ani sunt tineri , nu sunt copii, sunt majori, că urmează o 
formă de învătământ rămaşi singuri în gospodăria familială, există legislaţie pentru 
tineri sub 26 de ani ca să primească sprijin numai dacă urmează o formă de 
învătământ superior şi nu sunt copii, sunt tineri. Altă chestiune se poate da ajutorul 
nu direct persoanei aflată în cauză  dar şi asociaţiile de pensionari care solicită 
sprijin financiar pentru membrii asociaţiei cu venituri mai mici de 500 de lei. Eu 
cred că intrăm într-o chestie vicioasă pentru că o lăsăm la latitudinea conducerii 
unei asociaţii de pensionari care poate fi mai mult sau mai putin serioasă, dar este 
vorba de bani publici care trebuie justificaţi punct cu punct.Eventual asociaţiile de 
pensionari doar să-i consilieze pe membrii lor, dar membrii să vină direct la fel ca 
şi cei care nu sunt membrii ai asociaţiilor să solicite sprijin ca să-şi poată să 
justifice ajutorul primit personal. În criteriile şi cuantumul  maxim de ajutor 
acordat nu este acoperit punctul D, adică efectuarea de intervenţii chirurgicale , 
investigaţii, acordarea medicamentelor, dar sunt uitaţi cei de la litera D, copiii 
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orfani de ambii părinţi pentru că nu arătăm cum îi ajutăm defapt. Este o lacună în 
acest tabel. Am încredere în membrii comisiei din Consiliul Judeţean dar trebuie să 
existe o prioritizare, ordine, cum se va face selecţia cererilor? Dacă avem 100 de 
cereri pe un domeniu care îndeplinesc criteriile şi noi avem bani pentru 30? 
Trebuie explicitat. Rugămintea mea este să mai discutăm, să nu o  facem  la 
repezeală.  

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  – Nu am nimic împotrivă, dar de ce nu aţi 
propus în comisii? 

Dl consilier Sofianu Narcis  – Am propus, am dat aviz pozitiv de principiu dar sunt 
discuţii de făcut punctual. Nu sunt împotriva proiectului. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Aţi votat amedamentele? Să le punem in 
regulament si să le aprobăm. Înseamnă că îi ducem pe oameni cu vorba. În privinţa 
pensionarilor în fiecare an noi am aprobat aceste liste în Consiliul Judeţean , 
repartiţia se face de către asociaţii. Dacă noi ne amestecăm în problemele lor iese 
un circ. Ei se descarcă cu un tabel cu semnaturi pe baza criteriilor pe care le 
stabilim, noi dăm suma de bani pentru fiecare asociaţie şi cum îi impart, ei 
răspund. 

Dl consilier Manu Dan – Domnule Preşedinte, a trecut şi la comisia de sănătate, 
am fost de acord, a primit avizul nostru. Eu propun să nu mai batem pasul pe loc să 
aprobăm de principiu urmând comisia să-şi faca regulamentul tinând cont de aceste 
amendamente. 

Dl consilier Sofianu Narcis – O ipoteză, sunt pensionari membrii în mai multe 
asociaţii, dacă avem justificare la consiliul judeţean pe bani, un pensionar poate să 
ia bani prin 3 asociaţii, n-am nimic împotrivă. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Aici vă garantez eu ca justificarea vine pe 
semnatură şi pe nume. 

    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre cu amendamentele propuse de colegii 
noştrii – cine este pentru? 

Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 101. 
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-X- 
 

 Trecându-se la punctul  X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
trecerea unor imobile - constructii in domeniul privat al Judetului Arges , in 
vederea casarii si demolarii.  - Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
 
Comisiile  K1 , K2, K5 şi secretarul judeţului si-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă sunt întrebări ? Vă rog. 
 
Dl consilier Sofianu Narcis  – O singura chestiune pe oportunitatea proiectului 
dacă s-a făcut o expertiză, dacă merită menţinute aceste construcţii. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Sunt niste barăci distruse total, pereţii sunt 
gata să cadă şi există şi un pericol. 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr.102. 
 

 
-XI- 
 

 Trecându-se la punctul  XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
inchirierea unor spatii cu destinatia de activitati comerciale/medicale situate in 
incinta UAMS Suici, Spitalului de Pneumoftiziologie Leordeni si Muzeului 
Viticulturii si Pomiculturii Golesti. dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisiile   K1, K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 
Consult dacă sunt întrebări? Vă rog. 
 
Dl consilier  Diaconescu Nicuşor  – Domnule Preşedinte, doresc un amendament la 
articolul 1, să fie reformulat. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Pe anexă s-a modificat cum aţi cerut. 
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Supun spre aprobare proiectul de hotărâre  cu amendamentul propus de domnul 
consilier Diaconescu Nicuşor – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr.103. 
 
 

-XII- 
 

Trecându-se la punctul  XII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
modificarea și completarea inventarului domeniului public al Judetului Arges. -  dl  
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisiile  K1 , K2,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre.   
 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău 
Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr.104. 
 

 

-XIII- 
 

 Trecându-se la punctul  XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
revocarea Hotararii consiliului judetean nr. 234/26.11.2013 privind darea in 
administrare Regiei Autonome de Administrare a Domeniului Public şi Privat al 
Judeţului Argeş, a bunului „Combina Class Dominator 98 SL” aflat în domeniul 
privat al judetului Arges. - Dl. Preşedinte Grigore Florin Tecău: 
Comisiile  K1 , K2,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
 
Se citeşte proiectul de hotărâre.  
Consult dacă mai aveţi întrebări. Vă rog. 
 
Dl consilier Prunaru Iulian – Domnule Preşedinte, stimaţi colegi, ar fi bine să 
casăm această combină, să o vindem ca piese, dar la hotărârea dumneavoastră este 
o greşeală, este trecut ca şi cod 98 SL iar  în articolul 1 este trecută  98 SRL. 
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Dl. Preşedinte Grigore Florin Tecău – În articolul meu este trecut 98 SL, s-a 
refăcut. 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr.105 
 
 
 

-XIV- 
 

 Trecându-se la punctul  XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea modalitatilor de administrare a unui imobil situat în incinta Spitalului 
Judetean de Urgenta Pitesti.  Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisiile K1, K2, K5 şi secretarul judetului şi-au dat avizul. 
  
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă mai aveţi întrebări? Vă rog. 
 
Dl consilier Diaconescu Nicuşor – Domnule Preşedinte, am discutat cu directorul 
Alin Stoicea ca pe fiecare desen  să treacă legendele conform cu anexa 1 şi 2. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău -  Sunt trecute. 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă. Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr.106 

 
 
-XV- 
 

 Trecându-se la punctul  XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
modificarea si completarea Hotararii nr. 185/30.09.2014 privind scoaterea din 
funcțiune și casarea mijlocului fix ,, DACIA NOVA”  în vederea achiziționării 
unui autoturism nou prin Programul de stimulare a înnoirii parcului auto național.  
- Dl. Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisiile K1,K2,  K5 şi secretarul judetului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă mai aveţi întrebări. Nu sunt? Supun spre aprobare proiectul de 
hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr.107                                           
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-XVI- 
 

 Trecându-se la punctul  XVI-I al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
modificarea şi completarea Hotararii nr. 83/29.04.2015 privind scoaterea din 
funcțiune și casarea a trei mijloace fixe, în vederea achiziționarii unor autoturisme 
noi prin Programul de stimulare a înnoirii parcului auto național. - Dl. Preşedinte 
Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisiile K1, K2,  K5 şi secretarul judetului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr.108. 
 

 
-XVII- 
 

 Trecându-se la punctul  XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Proceselor verbale de negociere a prețurilor de vânzare a spațiilor cu 
destinație medicală din cadrul Policlinicii II – Pitești - Dl Preşedinte Grigore Florin 
Tecău a spus: 
Comisiile K1, K2, K3, K5 şi secretarul judetului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 3 abtineri ( Prunaru Iulian, Bica Danut si 
Velcea Nicolae ).S-a adoptat Hotărârea nr.109. 
 
 

-XVIII- 
 

 Trecându-se la punctul  XVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
încheierea unui protocol de colaborare cu Alianţa Franceză Piteşti în vederea 
susţinerii financiare a unor activităţi cultural-educative şi artistice. - Dl Preşedinte 
Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisiile K1, K4,  K5 şi secretarul judetului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă mai aveţi întrebări? Vă rog. 
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Dl consilier Diaconescu Nicuşor - Domnule Preşedinte, au trecut 2 luni, ar trebui 
ca hotărârea să fie formulată 6 iunie- 14 iulie. 

Dl consilier Postelnicescu Marius – Domnule Preşedinte, este valabil şi la celelalte 
proiecte de hotărâre prin care noi trebuie să aprobăm sursele de cofinanţare, de 
sprijin. Nu văd la aceste asocieri un program estimativ al activităţilor. Noi ca şi 
parteneri ar trebui să vedem cum se pliează pe programele noastre artistice. 
Trebuie mult mai detaliat, dacă au 5 acţiuni într-un an, trebuie să spună în perioada 
de.., în parteneriat cu Consiliul Judeţean. 

Dl consilier Prunaru Iulian – Domnilor colegi dacă vă uitaţi în raportul acestei 
hotărâri, sunt 6 activităţi dintre care 2 s-au epuizat iar următoarea, a 3-a este pe 6 
iunie. Există un program. Este singura alianţă care are un program în raport. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr.110. 
 

-XIX- 
 

 Trecându-se la punctul  XIX  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea participarii Judetului Argeş la expozitia mondiala Expo Milano 2015 si 
încheierea unui acord de parteneriat cu Comuna Bascov . - Dl. Preşedinte Grigore 
Florin Tecău a spus: 
Comisiile K1, K4,  K5 şi secretarul judetului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă mai aveţi întrebări? Vă rog. 
 

Dl consilier Fulga Marian – Domnule Preşedinte, am avut o şedinţă a comisiei 
înainte de cea de plen, pentru că rămăseseră 2 puncte în suspans, punctul 19 şi 
punctul 20 iar în urma dezbaterilor care au avut loc în comisie am dat aviz pozitiv 
pentru punctul de la poziţia 19 dar am formulat mai multe amendamente. 

Dl consilier Prunaru Iulian – Domnule coleg, eu am propus ca cele 30 de persoane 
să fie împărţite în 10 consilieri, 10 salariaţi ai Consiliului Judeţean şi 10 din media. 
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Dumneavoastră aţi venit cu 14 consilieri, 6-8 salariaţi si 8-10  de la media. Eu am 
propus să fie egalitate.  

Dl consilier Fulga Marian  - Ca şi amendament au rezultat următoarele criterii: 

- consilierii să nu mai fi fost în altă delegaţie externă 
- nominalizările să ţină cont de grupurile de consilieri şi de partidele politice 
- să fie proporţională cu numărul membrilor comisiilor de specialitate 
- la mass media să fie din partea televiziunilor, săptămânalelor, cotidienelor, 

site-uri online consacrate, câte unul pe fiecare redacţie 
- 14 consilieri judeţeni , 8-10 mass media şi 6-8 aparatul de specialitate.  

 
Şi întradevăr conform procesului verbal, Dl Prunaru s-a abţinut în sensul că dânsul 
a dorit câte 10 persoane din fiecare categorie. 

Dl consilier Manu Dan – Domnule Preşedinte, vorbesc în numele colegilor din 
Psd, astăzi după-amiază propun  ca şi amendament ca din această echipă care va 
merge la Milano, din partea consilierilor judeţeni noi propunem ca din fiecare 
comisie să facă parte o singură persoana. Eu cred că trebuie să fim responsabili, 
bugetul este mic. Fiecare comisie să-şi analizeze consilierul care ar trebui să 
reprezinte acest domeniu de activitate privind motivarea deplasării la Milano. 

Dl consilier Iacşa Aurel – Am rugat colegii să nu mai vorbească de grupul de 
consilieri, grup înseamnă partide unice, vorbim de partide, întotdeauna s-a vorbit în 
Consiliul Judeţean de reprezentanţii partidelor. Vis-a-vis de propunerea Dl Manu 
n-am nimic împotrivă dar aceste proiecte de hotărâre s-au referit la partide. 

Dl consilier Bica Danuţ – Eu merg pe ideea că pe comisii poate duce la 
discriminare şi de fiecare dată când s-au făcut comisii speciale inclusiv 
reprezentanţii comisiilor consiliului de administraţie ale şcolilor, s-a vorbit de 
grupurile de consilieri. Aceasta este legea şi regulamentul. Un grup se constitue 
dacă are cel puţin 3 membrii. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Eu zic să facem repartiţia pe comisii şi să 
vedem cum va fi repartiţia pe partide şi în funcţie de aceste opţiuni să negociem 
astfel încât toate partidele să fie reprezentate. 

Dl consilier Diaconescu Nicuşor – Domnule Preşedinte nu faceţi discriminare 
pentru că mai sunt şi independenţi. 
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Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Şi independenţii se consideră grup. 

Dl consilier Postelnicescu Marius – Nu-mi place cum este abordat acest proiect de 
hotărâre şi domnului Fulga nu pot să-i accept interpretarea prin care spune că nu 
trebuie să participe consilieri care au mai fost în delegaţii. Cred că un consilier este 
dator să nu participe sau să participe de câte ori este nevoie în domeniul său de 
specialitate şi acolo unde a fost numit. Pentru că noi nu mergem la plimbare. Eu 
am crezut că acest proiect este foarte important pentru imaginea judeţului şi a 
culturii din judeţ, nu să împărţim care consilieri merg şi care nu la Milano. 

Dl consilier Sofianu Narcis – Aşa cum a spus şi  domnul Fulga eu am susţinut 
amendamentul comisiei juridice, totodată nu sunt împotriva formulării făcute de 
domnul Dan Manu, dar îl rog să explice mai departe restul cum se împart. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Consilierii vor reprezenta judeţul la Milano. 

Dl consilier Manu Dan – Gestul nostru  de a înjumătăţii numărul consilierilor poate 
este un mesaj şi pentru ceilalţi. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Cel mai important lucru este că reprezentăm 
România la o expoziţie mondială unde Argeşul n-a mai fost de 105 ani. 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre  cu amendamentele respective - cine este 
pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr.111. 

 

-XXI- 
 

 Trecându-se la punctul  XXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
organizarea celei de-a IX-a editii a Sarbatorilor Argesului si Muscelului in 
perioada 10-15 august 2015.- Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisiile K1, K4,  K5 şi secretarul judetului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă mai aveţi întrebări? Vă rog. 
 

Dl consilier  Diaconescu Nicuşor – Domnule Preşedinte, în anul 2014 aţi spus că 
cei care au mai multe mandate îi veţi lua în considerare în anul 2015. Vă  mentineţi 
propunerea? 
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Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Vreau să propun consilierilor judeţeni să 
instituim o diplomă de onoare sau de apreciere, vom vedea cum se va numi, pentru 
primii parlamentari ai judeţului Argeş, care au fost aleşi în anul 1990. Sunt 25 de 
ani de atunci, au avut întâlnire vinerea trecută, din 14 persoane au mai ramas 11. 
Cred că merită acest lucru şi dacă la comisia de administraţie publică există această 
propunere, cei care faceţi parte din comisie şi cei care sunteţi mandataţi să luaţi 
hotărâri, nominalizaţi persoanele. 

Dl consilier Velcea Nicolae – Avem un amendament la comisia buget-finanţe, 
referitor la locaţie cât şi la mutarea perioadei respective. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Vom vedea ce vom face cu centru oraşului, 
există varianta ca din centrul oraşului să ne mutăm imediat în Casa Sindicatelor 
dacă ploua. 

Dl consilier Manu Dan – Domnule Preşedinte, noi de 9 ani facem acest eveniment 
inspirat direct din tradiţii, nici mie nu mi se pare corect să facem acest eveniment 
pe pavelele încinse din centrul oraşului, din păcate Muzeul Goleşti este în 
renovare, fiind totuşi un an de excepţie, eu spun să nu ne grăbim cu locaţia, 
discutăm,  dar să dăm drumul la proceduri, urmând ca locaţia să o stabilim ulterior. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Dacă există o variantă care să se încadreze în 
sumele care sunt alocate bineînţeles că o vom încuraja şi o vom aproba, 
deocamdată să stabilim graficul, 10-15 august are loc manifestarea, punctez încă o 
dată distincţia pentru parlamentari. 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre cu amendamentele respective – cine este 
pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr.112. 

 

      -XXII- 
 

 Trecându-se la punctul  XXII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
modificarea si completarea Hotararii nr.138/25.07.2014 privind numirea 
membrilor în Consiliul de administratie al Regiei Autonome Judetene de Drumuri 
Arges RA. - Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisiile K3,  K5 şi secretarul judetului şi-au dat avizul. 
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Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă mai aveţi întrebări? Vă rog. 
 
Dl consilier Diaconescu Nicusor – Referitor la consiliul de administraţie de la regia 
de drumuri judeţene, când ne promiteţi că vom face un AGA şi să înlocuim 
consiliul de administraţie. Sunt foarte multe probleme care nu corespund cu partea 
executivă. 

Dl consilier Prunaru Iulian – Doamna director Nicolau ne-a promis că ni-i va 
prezenta pe cei 2 care sunt cooptaţi în consiliul de administraţie, eu îl cunosc pe 
domnul Ilinciuc de foarte mulţi ani, pe doamna Ghiţa nu.Pe domnul Başulescu l-aş 
ruga să-mi doneze diurna de 1000 de euro şi eu mă angajez să-i aduc restul de bani 
pentru că vreau să-i acopăr districtul de la Buzoieşti. 

Dna Claudia Ghiţă – Mă numesc Claudia Ghiţă, sunt economist şi sunt onorată să 
fiu în prezenţa dumneavoastră. Provocarea în care m-am lansat este ca în regia de 
drumuri să pot face lucruri care să creasca acest profit, adică creşterea veniturilor şi 
scăderea cheltuielilor. Şi ştiu că pot face acest lucru. Mulţumesc.  

Dl consilier Sofianu Narcis – Ne bucurăm că avem persoane tinere şi competente 
printre noi, aş dori să vă fac sugestii, există o deosebire între societaţile comerciale 
cu capital privat şi regiile care nu urmăresc obţinerea de profit ci deservirea unor 
servicii publice şi eficientizarea  cheltuirii banului în domeniul public. Noi nu vrem 
să avem profit la regia de drumuri ci vrem ca banii alocaţi de noi să fie cât mai 
mulţi iar cei pe care îi alocăm să fie cat mai bine cheltuiţi. 

Dl Ilinciuc Ionel – Bună ziua, sunt onorat să fiu în prezenţa dumneavoastră, am o 
experienţă de 30 de ani în construcţii, special drumuri. Eu o să mă ocup de partea 
de infrastructura a drumurilor. Cunosc drumurile judeţene. Vă mulţumesc. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr.113. 
 

                                                       -XXIII- 
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Trecându-se la punctul  XXIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea situatiilor financiare ale Regiei Autonome Judetene de Drumuri Arges 
R.A. întocmite la data de 31.12.2014.  - Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisiile K1, K2,  K5 şi secretarul judetului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr.114. 
 
 
 
 
                                                       -XXIV- 
 
Trecându-se la punctul  XXIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
modificarea/completarea H.C.J.Argeş nr.158/25.08.2010 şi H.C.J. Argeş 
nr.179/08.10.2010 la Contractul de Administrare nr.13938/01.11.2010 şi 
nr.2739/02.11.2010 încheiat între Judeţul Argeş şi Regia Autonomă Judeţeană de 
Drumuri Argeş R.A.   - Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisiile K1, K2,  K5 şi secretarul judetului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă mai aveţi întrebări? Va rog? 
 
Dl consilier Diaconescu Nicuşor – Domnule Preşedinte, vă rugăm să ne spuneţi şi 
nouă de ce ne trebuie la regia de drumuri 3 dispeceri şi de ce după ce s-a angajat un 
consilier juridic ne mai trebuie încă unul? Drumurile au nevoie de ingineri de 
drumuri. 

Dl consilier Prunaru Iulian  – Domnule Preşedinte, stimati colegi, la art.2 sunt 2 
puncte, punctul 60, drumul DJ 732 din intersecţia Muşeteşti-Valea Iaşului şi duce 
la schitul Robaia şi facem 3 poduri sau le întreţinem, modificăm programul de 
investiţii şi venim cu punctul 61- DJ 743 şi legăm 2 localităţi Sălătrucul de Jos şi 
de Sus şi dumneavoastră şi noi nu facem nimic pe Valea Cotmenei, Valea 
Teleormanului pe DN65- Costeşti, Roşiori şi altele. Nu faceţi nimic pe drumul 
judeţean 679A cu legăturile spre autostrada unde sunt zeci de mii de suflete,vin pe 
centură, concret de la Hârseşti, Stolnici, trebuie să vină pe la Lunca Corbului. Este 
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grav pentru că la pozitia 60 avem 3 poduri, la poziţia 61 avem 4 poduri. Pentru ce 
modificăm şi băgăm bani şi venim cu îmbrăcăminte bituminoasă când 
dumneavoastră nu faceţi nimic pe DJ679a de la Bârla la Popeşti, de la Malu la 
Mozacu  şi de la Ungheni la Recea. Eu aseară la comisii m-am abţinut, mă abţin şi 
acum. Dumneavoastră veniţi cu investiţii noi şi nu cu investitii în derulare. Este o 
ruşine pentru judeţ şi pentru mine că sunt în sală la acest punct. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  – Lista de investiţii este aprobată de consiliul 
judeţean şi prin acest punct nu se modifică, noi modificăm altceva aici, drumuri 
care au avut statut de drumuri comunale şi de drumuri locale, în 2010 au devenit 
drumuri judeţene, acum le trecem în patrimoniul judeţului şi le dăm la investiţii şi 
la regia de drumuri să se poată ocupa de ele. Nu se pot face investiţii şi reparaţii 
dacă nu sunt anexate reţelei de drumuri. Ele apar la noi drumuri comunale şi 
drumuri locale deşi există hotărâre de guvern prin care sunt drumuri judeţene. Asta 
facem aici. Nu stabilim nici o investiţie. 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere.( Prunaru Iulian ) 
S-a adoptat Hotărârea nr.115. 
 
 
                                                       -XXV- 
 
Trecându-se la punctul  XXV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea situatiilor financiare ale Regiei Autonome Judetene de Drumuri Arges 
R.A. întocmite la data de 31.12.2014.  - Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisiile K1, K2,  K5 şi secretarul judetului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă mai aveţi întrebări? Vă rog. 
 
Dl consilier Prunaru Iulian – Merită felicitat dl Edi Ciocnitu şi este o mândrie, aş 
vrea ca şi doamna Nicolau să repete ce a facut dl Ciocnitu într-un an. 
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Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere. ( Diaconescu Nicuşor ) 
S-a adoptat Hotărârea nr.116 
 
 
                                                       -XXVI- 
 
Trecându-se la punctul  XXVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
desemnarea reprezentantului Judetului Argeş în Adunarea Generala a Asociaţiei 
“Parteneriat pentru Investitii Teritoriale Integrate Arges”  - Dl Preşedinte Grigore 
Florin Tecău a spus: 
Comisiile K1, K2,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere.( Polexe Constantin ) 
S-a adoptat Hotărârea nr.117 
 
 
 
                                                       -XXVIII- 
 
Trecându-se la punctul  XXVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea bugetului de venituri si cheltuieli al Consiliului Judetean Arges pe 
anul 2015.  - Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisiile K1,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr.118 
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                                                       -XXIX.I- 
 
Trecându-se la punctul  XXIX.I al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
achiziționarea serviciilor de consultanta în vederea negocierii prețului de achiziție 
al imobilului „Vila Florica”.- Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisiile K1, K4,  K5 şi secretarul judetului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă mai aveţi întrebări? Vă rog? 
 
Dl consilier Sofianu Narcis – Comisia juridica  a dat aviz negativ pe acest proiect, 
ni s-a spus că va fi un proiect. Daca celelalte comisii nu au avut proiect de hotărâre 
nu putem să luăm în discuţie pe ordinea de zi. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  – Pe baza analizelor şi a discuţiilor pe care le-
au avut comisiile şi a situaţiei care s-a găsit în teren, am considerat împreună cu 
comisia că este necesar să achiziţionăm  un astfel de serviciu pentru că apar foarte 
multe semne de întrebare cu privire la patrimoniul şi la inventarul acestei locaţii. Şi 
cred că cea mai bună reprezentare pentru Consiliul Judeţean este un astfel de 
serviciu  specializat care să negocieze valoarea şi modul în care se vor plăti ratele 
pentru achiziţionare. Noi vom aproba în  consiliul judeţean aceste sume şi aceste 
etape care vor fi prezentate de firma respectivă. 

Dl consilier Sofianu Narcis – Domnul Secretar vă poate confirma ceea ce vă spun 
eu, dacă la toate comisiile nu a existat această expunere de motive sub forma de 
proiect , el nu poate fi introdus pe ordinea de zi. La comisia juridică s-a dat aviz 
negativ. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Eu cred că este cea mai bună soluţie şi dacă 
vrem să rezolvăm cât mai repede trebuie să votăm să scoatem la licitaţie acest 
serviciu să luam firma care să se ocupe. Nimeni din Consiliul Judeţean nu are 
curajul şi răspunderea să facă o astfel de negociere. 

Dna consilier Sandu Elena – Vorbim aici de un obiectiv important, de interes 
national. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Avizul comisiei este obligatoriu dar eu am 
dreptul să supun la vot acest proiect de hotărâre. Toate celelalte comisii au 
participat la discuţii. Avem un secretar care are obligaţia să asigure legislaţia şi 
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documentaţia pentru comisii care confirmă în faţa dumneavoastră că acest lucru a 
fost supus atenţiei la toate comisiile. 

Dl consiler Manu Dan -  Domnule Preşedinte, eu vorbesc în calitate de membru al 
acestei comisii, noi vă recomandăm şi domnul Preşedinte vă poate confirma, că ne 
depaşesc anumite situaţii cu caracter tehnic şi pentru a nu greşi, noi vrem să 
renunţăm astăzi prin votul dumneavoastră şi să lăsam posibilitatea unor experţi 
adevăraţi care să evalueze tot tinând cont de recomandările noastre. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Este corect şi trebuie să ne mişcăm foarte 
repede pentru că pierdem timp şi s-ar putea să apară şi alte probleme. 

Dl consilier Prunaru Iulian – Domnule Preşedinte, de ce din 25.07.2014 până în 
prezent comisia noastră nu a informat de exemplu  toamna trecută, şi acum venim 
cu o consultanţă din afară să le dăm bani? Eu am o propunere, să-l punem pe 
domnul Dârzan. 

Dl consilier Sofianu Narcis – Domnule Preşedinte, eu înţeleg reţinerea unor colegi 
care au făcut parte din acea comisie şi le apreciem eforturile făcute dar pentru a 
desemna pe cineva care să ne reprezinte, în primul rând vorbim de o structura 
privată, care la rândul ei are nişte hibe, vorbim de obiectivul negocierii, totodată 
acea firmă nu poate fi angajată fără ca noi consilierii să-i dăm un mandat de limite 
a negocierii şi apar problemele costurilor, avem o firmă specializată în astfel de 
vânzări în judeţul Argeş? 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Licitaţia este natională şi facem achiziţie prin 
caiet de sarcini la termen de 15 zile, astfel intrăm în criză de timp şi nu o să mai 
putem să facem nici un fel de  negociere. 

Dl consilier Jinga Valerian – Domnule Preşedinte, în comisia constituită pentru 
obiectivul acesta s-a propus şi desemnarea unei comisii de inventarierea şi 
evaluarea patrimoniului. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Normal că vom face tot ce s-a propus.   

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
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Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 1 vot împotrivă( Sofianu Narcis ) şi 12 
abţineri (Diaconescu Nicusor, Prunaru Iulian, Fulga Marian, Banica Gheorghe, 
Fratica Iulian,Moise Dumitru, Postelnicescu Marius, Jinga Valerian, Bica Danut, 
Tica Manuel, Vladau Daniel, Lazar Cornel )S-a adoptat Hotărârea nr.119 
 
 
                                                       -XIX.II- 
 
Trecându-se la punctul  XIX.II al ordinii de zi - Informare ATOP asupra nivelului 
de asigurare a securitatii si sigurantei civice a comunității judetului Arges, pe trim 
I - 2015.  - Dl Lazar Cornel a spus: 
 
 Stimaţi colegi, aşa cum v-am obisnuit periodic are loc o informare asupra 
nivelului de asigurare a securitatii comunitatii din judetul Arges pe trimestrul 1 din 
anul 2015. Important este ca ATOP, pentru a-si atinge scopul, colaboreaza cu 
Inspectoratul judetean de Politie, cu inspectoratul Judetean de jandarmi si cu alte 
organisme ce au responsabilitati in domeniu. 

Dl consilier Diaconescu Nicuşor - Domnule Preşedinte, statistic vorbind stă bine 
ATOP dar când vom vedea o îmbunătaţire? 

 
 
                                                         -XIX.III- 
 
 
Trecându-se la punctul  XIX.III al ordinii de zi - Analiza Proiectului „Metropola 
Arges” depus de Asociatia „Cred in tine „.  - Dl Presedinte Grigore Florin Tecau a 
spus: 
 
În sedinţa trecută a fost prezentat acest proiect. Contribuţia solicitată de acesta 
asociaţie este de 125.396,4 lei. 

Dl consilier Diaconescu Nicuşor – Cu ce se ocupă? 

Dl Gheorghe Cristian – Asociaţia se ocupa cu diverse proiecte de interes social. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău 
Supun spre aprobare acest proiect – cine este pentru? 
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Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul nu a fost aprobat. 
Mulţumesc pentru înţelegere, pentru modul cum am colaborat în acestă zi. Să aveţi 
o zi bună.    

Şedinta s-a încheiat la ora 18.30. 
 
 
 
 
P R E Ş E D I N T E, 
 

    Grigore Florin TECĂU 
                                                                                  SECRETAR JUDEŢ,  
                                                                                       
                            Ionel VOICA 

 
 

CONSILIERI : 

 
Sîrbu Gheorghe____________________ 
Tică Manuel______________________ 
Mihăilescu Vasile__________________ 

 

 

  

 

 


